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Referat 
Afdelingsbestyrelsesmøde Boligorganisation Afdeling 10, Parkvej, Taastrup.

14. september 2016

Referat fra afdelingsmøde den 13. september 2016

Deltager: Henrik, Nita, Birte, Annette,Maja og Kim

Afbud: Jan 

1. Velkomst.

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den. 16. august 2016.

Referat fra bestyrelsesmødet den 16. august 2016, blev godkendt.

3. Godkendelse af referat fra afdelingsmødet den 7. september 2016
Referat fra afdelingsmødet blev godkendt. Nita og Annette laver nyhedsbrev til beboerne.

4. Tavshedspligten
Vi skal på næste bestyrelsesmøde arbejde på, at definere og gennemgå tavshedspligten.

5. Årshjul
Bestyrelsesmøder holdes fremover ca. 1 gang pr måned. Følgende datoer blev besluttet:
11/10-2016, 8/11-2016, 13/12-2016, 10/1-2017, 14/2-2017, 14/3-2017, 11/4-2017, 9/5-2017, 13/6-

2017, 1/8-2017, 8/8-2017. Desuden blev det besluttet, at Afdelingsmødet i 2017 bliver afholdt den 

12/9-2017. Der afholdes julefrokost den 2/12-2016

6. Snak og efterretning fra afdelingsmødet.
Der var enighed om, at mødet var foregået i en rigtig god og behagelig stemning. Det var en god ide, 

at lave bestyrelsens beretning på print og medsende den til beboerne sammen med indkaldelsen.

7. Gennemgang af punkter der blev vedtaget på afdelingsmødet.

Kim har talt med parkeringsselskabet City Parkeringsservice. De kan godt påtage sig opgaven og kan 

desuden sørge for opstregning af pladserne inden igangsætning. Hundegården må nedprioriteres en 

smule grundet travlhed.
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8. Opgaver i 2016/2017

Der arbejdes med oprettelse af bank til vores kassebeholdning, sikkerhedsdøre, nyt fjernvarmeanlæg, 

LED lys, opstregning af P-pladser, aftale med P-selskab, hundegård, komfurer og ny beboermappe.

9. Eventuelt.
Vi skal være varsomme, når vi udtaler os på Facebook. Debatten på siden er til tider hård.
Der er for noget tid siden kommet en henvendelse fra nogle beboere der kunne tænke sig at lave en 

madklub, hvor alle kan komme og spise. Det har været drøftet i bestyrelsen og blevet besluttet, at vi 

gerne vil støtte dette initiativ. Madklubben kan låne Gildesalen og eventuel kan vi hjælpe med lidt 

startkapitalt.


